	



	GEO LEC HR - Personalabteilung
Gebäude 139, Normandy Kaserne
Bielefelder Straße 54
33104 Paderborn

	
	Telefon:

E-mail:
	+49 (0)5254 982 2934
GSO-GEO-LECHR-Sen-GpMailbox@mod.gov.uk

	   25 February 2025
	


Reference: GC/2025/09
EMPLOYMENT VACANCY – FREISTELLE 
1.     Applications are invited from suitably qualified and experienced staff for the post located in Paderborn / Sennelager.  It would be appreciated if this circular could be disseminated as widely as possible so that interested applicants may apply. 

Wir begrüßen Bewerbungen von entsprechend qualifizierten und erfahrenen Mitarbeitern*innen für die Stelle in Paderborn / Sennelager. Wir bitten um eine möglichst weite Verbreitung dieses Rundschreibens, damit sich interessierte Bewerber bewerben können.

_______________________________________________________________________________

Unit




Post/Grade




Closing date












for applications
Einheit



Stelle/Eingruppierung


Bewerbungsfrist
_______________________________________________________________________________
Defence Children Services

Network Support Engineer


25.07.2025
School Support Services

C7 - 38.5 hpw
Attenborough School

Defence Children Services

Network Support Techniker/in
School Support Services

C7 38,5 Stunden / Woche
Attenborough School



Start date:



as agreed
Anfangsdatum: 


nach Vereinbarung
_____________________________________________________________________________  

2.
Closure date for the submission of applications is shown above. Those applicants whose qualifications and previous service show that they may be suitable will be invited to attend an interview.

Die Frist für die Einreichung von Bewerbungen ist oben angegeben. Bewerberinnen und Bewerber, die aufgrund ihrer Qualifikationen und ihres bisherigen Dienstes geeignet sein könnten, werden zu einem Vorstellungsgespräch eingeladen.

3.
Applications must be in writing and should be e-mailed to:

GSO-GEO-LECHR-Sen-GpMailbox@mod.gov.uk
and must reach this office by the closing date shown.

Bewerbungsunterlagen sind bitte schriftlich einzureichen und bis zum vorgenannten Einsendeschluss an folgendes E-Mail-Postfach zu senden:

GSO-GEO-LECHR-Sen-GpMailbox@mod.gov.uk
4. The following qualifications / experience are essential:

Folgende Qualifikationen / Erfahrung sind notwendig:
· A minimum of 5 years’ experience of IT systems management in a military, corporate or government environment.

· A minimum of 5 years’ experience of managing Active Directory and Group Policy.

· Experience of Microsoft Server and client operating systems, preferably Server 2019 and Windows 10.

· Detailed knowledge and experience of server virtualisation using Microsoft Hyper-Visor.

· Knowledge and experience of Microsoft Defender anti-virus technologies including policies, web management and end-point protection.

· PowerShell Cmdlet experience, with the ability to modify scripts to suit specific environments / requirements.

· Current practical experience of firewall configuration, cyber espionage, Information Assurance and encryption standards.

· Experience in data communication and networking technology in both local and wide area networking environments, TCP/IP, Wireless 802.11x, etc. 

· Excellent knowledge of Microsoft Office suites, preferably 2019 and Microsoft 365.

· Very good command of the English language, both verbal and written.
· Ability to work in a well-organised, accurate and reliable manner.

· Ability to prioritise and escalate / delegate tasks appropriately.

· Strong interpersonal and organisational skills.

· Ability to cope with pressure and to work to tight deadlines.
· Class B driving licence.

· Mindestens fünfjährige Erfahrung im IT-Systemmanagement in einer militärischen, unternehmerischen oder staatlichen Struktur. 
· Mindestens fünfjährige Erfahrung in der Verwaltung von Active Directory (Verzeichnisdienst zur Verwaltung von Windows-basierten Netzwerken) und Group Policy (Verwaltung von Gruppenrichtlinien unter Windows). 
· Erfahrung mit Microsoft Server- und Client-Betriebssystemen, vorzugsweise Server 2019 und Windows 10. 
· Detaillierte Kenntnisse und Erfahrungen mit der Server-Virtualisierung unter Verwendung von Microsoft Hyper-Visor.
· Kenntnisse und Erfahrungen mit Microsoft Defender-Antivirentechnologien, einschließlich Richtlinien, Webmanagement und Endpunktschutz. 
· Erfahrung mit PowerShell Cmdlets, mit der Fähigkeit, Skripte an spezifische Umgebungen/Anforderungen anzupassen. 
· Aktuelle praktische Erfahrung mit Firewall-Konfiguration, Cyberspionage, Information Assurance und Verschlüsselungsstandards. 
· Erfahrung in der Datenübertragung und Netzwerktechnologie sowohl in lokalen als auch in Wide-Area-Netzwerkumgebungen, TCP/IP, Wireless 802.11x, etc. 
· Ausgezeichnete Kenntnisse der Microsoft Office Suiten, vorzugsweise 2019 und Microsoft 365. 
· Sehr gute Beherrschung der englischen Sprache in Wort und Schrift.
· Fähigkeit, gut organisiert, genau und zuverlässig zu arbeiten.

· Fähigkeit, Prioritäten zu setzen und Aufgaben angemessen zu eskalieren / delegieren.

· Ausgeprägte zwischenmenschliche und organisatorische Fähigkeiten.

· Fähigkeit, mit Druck umzugehen und nach engen zeitlichen Vorgaben zu arbeiten.
· Fahrerlaubnis Klasse B.
5. The following qualifications / experience are desirable:

Folgende Qualifikationen / Erfahrung sind wünschenswert:

· Previous experience working in a military environment.
· Microsoft Certification in ICT Systems Engineering to MCSA / MCITP level.
· Cabinet Office Information Assurance Levels 1, 2 and 3 (if not already held, can be obtained shortly after commencing employment).
· ITIL Certificate in ICT Service Management and Delivery - Foundation Level.
· Formal project management qualification, e.g. PRINCE 2, APMP. 
· Vorherige Arbeitserfahrung in einem Militärumfeld.

· Microsoft-Zertifizierung im Bereich ICT Systemtechnik auf MCSA / MCITP - Niveau. 

· Cabinet Office Information Assurance Levels 1, 2 und 3 (falls noch nicht vorhanden, können diese kurz nach Beginn der Beschäftigung erworben werden).

· ITIL Zertifikat in ICT Service Management and Delivery - Grundlagenniveau. 

· Offizielle Qualifikation im Bereich Projektmanagement, z.B. PRINCE 2, APMP.
6.
This position is open to all applicants, however, it could be filled without interview if redundancy provisions intervened. If the post is to be filled externally it may be necessary to compile a shortlist due to the number of applicants.
Diese Stelle steht allen Bewerbern offen. Es besteht jedoch die Möglichkeit, dass die Position ohne die Durchführung von Vorstellungsgesprächen besetzt wird, sollte ein*e Bewerber*in durch eine Schließungsmaßnahme Vorrang bekommen. Bei externer Besetzung kann es aufgrund der Anzahl der eingehenden Bewerbungen notwendig werden, eine Vorauswahl vorzunehmen.
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